
 

Почетак нове академске године- Градоначелник
Приједора посјетио Високу медицинску школу

04.10.2021 - 12:00

Градоначелник Приједора Далибор Павловић је поводом почетка
нове академске године данас посјетио Високу медицинску школу у
Приједору и обећао помоћ Градске управе у рјешавању проблема
ове образовне установе.Павловић је изјавио новинарима да је
изненађен податком да је први градоначелник који је у период од
20 година посјетио ову високообразовну установу.

  

"Заједничког смо става да је Висока медицинска школа нешто што је неопходно граду и што има
традицију у Приједору и коју град треба да подржава у наредном перидоу. Договорили смо да се
ових дана комисијски крене у технички пријем новог простора у згради Машинске школе, а након
тога да се изда употребна дозвола. Надамо се да ће Висока медицинска школа ускоро иселити из



садашњег неусловног објекта ", рекао је Павловић.
 Он је додао да су разговори вођени и у опремању кабинета и о могућности планирања одређених
средстава у буџету за идућу годину како би се неки од најпотребнијих кабинета опремили и како би
студенти имали боље услове за рад.
 "Оно што је најбитније, добри односи и комуникација између Градске управе и Високе медицинске
школе неће изостати и све што им буде неопходно, Град Приједор ће са њима договарати", рекао је
Павловић.
 Директор Високе медицинске школе Илија Стијепић истакао је да је Висока школа уписала преко
стотину студената на пет смјерова укључујући редовне и ванредне студенте ,а број уписаних је на
прошлогодишњем нивоу.
 " Школа ће слиједеће године обиљежити 25 година рада и установа је са највећом традицијом када
говоримо о образовању из области здравствених наука што је један гарант квалитета студирања на
овој високошколској установи" , рекао је Стијепић.
 Он је данашњу посјету градоначелника оцијенио веома значајном истичући да је то почетак једне
нове сарадње са Градскон управом.
  "Градоначелник је дошао да саслуша наше проблеме, надам се да ће неки од њих убрзо бити
ријешени. Очекујемо до краја ове академске године да се преселимо у нове просторије", рекао је
Стијепић.
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